阿特拉斯船用空气压缩机 活塞机和螺杆机

阿特拉斯•科普柯是一家在压缩机、膨胀机与空气处理系统、建筑与采矿设备、动力工具和装配系统领域占据全球领先地位的工业集团。通过创新的产品与服务，阿特拉斯•科普柯为实现可持续生产力提供各种解决方案。阿特拉斯•科普柯成立于1873年，总部位于瑞典的斯德哥尔摩，业务范围遍及全球170多个国家和地区。2010年，阿特拉斯•科普柯拥有约33000名员工，营业额达到700亿瑞典克朗（73亿欧元）。
Atlas marine air compressor Piston type and screw type
Atlas Copco is an industrial group with world-leading positions in compressors, expanders and air treatment systems, construction and mining equipment, power tools and assembly systems. With innovative products and services, Atlas Copco delivers solutions for sustainable productivity. The company was founded in 1873, is based in Stockholm, Sweden, and has a global reach spanning more than 170 countries. In 2010, Atlas Copco had about 33 000 employees and revenues of BSEK 70 (BEUR 7.3).
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阿特拉斯冷冻式干燥机、无热再生吸附式压缩空气干燥机
特性：
性能可靠

操作简单
易于安装
保养工作量少
大量节省成本
Atlas refrigerant air dryer, Adsorption type air dryer

Features:

Reliable performance

Easy operation

Easy installation

Less maintenance

Save lots of cost

